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Dot. kompleksowego remontu ulicy Chłopickiego w Częstochowie.

W związku z licznymi pytaniami mieszkańców ulicy Chłopickiego w Częstochowie 
proszę o udzielenie odpowiedzi, kiedy planowany jest remont w/w ulicy, o który 
mieszkańcy zabiegają od 2008 roku. Z posiadanych przeze mnie informacji wynika, 
że Miejski Zarząd Dróg posiada dokumentację budowlano-kosztorysową z 2010 r. 
obejmującą przebudowę ulicy Chłopickiego. W celu realizacji tej inwestycji 
wymagana jest aktualizacja tej dokumentacji i zabezpieczenie środków finansowych. 

Proszę zatem o odpowiedź, kiedy mieszkańcy ulicy Chłopickiego doczekają się 
nowej nawierzchni i chodników na swojej ulicy.

                                                                                              Z poważaniem

                                                                                            Agata Pawłowska


